
SKUPŠCINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Skupno zasedanje

Št.:
Datum:

SKRAJŠANI ZAPISNIK

2. skupnega zasedanja zbora združenega dela, zbora
krajevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora
Skupščine občine Ljubljana-Šiška, ki je bilo v pone-
deljek, dne 31. maja 1982 ob 16.30 v sejni dvorani Skup-
ščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodila tov. Anka Tominšek, predsednik skup-
ščine, in predlagala naslednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugoto-

vitev sklepčnosti zbora združenega dela, zbora krajevnih
skupnosti in poročilo verifikacijske komisije družbenopo-
litičnega zbora

2. Potrditev zapisnika 1. skupnega zasedanja
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Predlog sklepa o imenovanju predsednikov in članov

stalnih delovnih teles Skupščine občine Ljubljana-Šiška:
— Komisija za družbeno nadzorstvo
— Komisija za prošnje in pritožbe
— Komisija za zadeve borcev in invalidov NOV
— Komisija za odlikovanja
— Statutarna komisija , •
— Normativno-pravna komisija
— Odbor za družbenopolitični sistem
— Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno

gospodarstvo . .
— Odbor za finance in proračun
— Odbor za družbenoekonomske odnose
— Odbor za družbenoekonomski razvoj /•
— Komisija za administrativna vprašanja
— Komisija za spremljanje uresničevanja zakona o

združenem delu.

5. Poročilo o uresničevanju resolucije o
družbenoekonomski politiki in razvoju občine Ljubljana-
Šiška za obdobje 1981 — 1985 v letu 1981

— Poročilo o rezultatih gospodarjenja v letu 1981 in
ocena uresničevanja resolucije v letu 1982

6. Osnutek sprememb in dopolnitev dogovora o
temeljih aružbenega plana občine Ljubljana-Šiška za
obdobje 1981—1985 — prečiščeno besedilo

— Osnutek sprememb in dopolnitev dogovora o teme-
Ijih družbenega plana za razvoj kmetijstva in ribištva,
gozdarstva in lovstva Ker vodnega gospodarstva občine
Ljubljana-Šiška za obdobje 1981 — 1985 — prečiščeno
besedilo

7. Prograrrv dela Skupščine občine Ljubljana-Šiška za
obdobje od maja do vključno julija 1982

8. Sklep SO o ustanovitvi operativnega odbora za
izvedbo samoprispevka III.

9. Kadrovske zadeve
Predlog sklepa o izvolitvi sodnikov Temeljnega sodišča

v Ljubljani
— Predlog sklepa o imenovanju delegata v:
Svet VVZ Najdihojca,
Svet VZ Fran Milčinski, Smlednik
Svet OŠ Dravlje
Svet srednje šole tehničnih strok Litostroj
— Predlog sklepa o razrešitvi in imenovanju:
sveta za splošno Ijudsko obrambo in družbeno samo-

zaščito
konferenco delegatov, ki delegirajo delegate v

skupščino skupnosti samoprispevka III
operativni odbor za izvedbo samoprispevka III
člana koordinacijskega odbora družbenega sveta za

družbeni razvoj
člana koordinacijskega odbora družbenega svela za

'družbenopolitične odnose
— Predlog sklepa o razrešitvi direktorja in imenovanju

direktorja ter namestnika direktorja Zavoda za družbeno
planiranje Ljubljana

10. Obravnava gradiva in določitev delegatov za 2. sejo
Zbora občin Skupščine mesta Ljubljana, ki bo 3. 6. 1982

K 1. točki dnevnega reda: • ~
Na predlog predsednika skupščine je zbor združenega

dela v komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna
vprašanja izvolil naslednje delegate:

Plesnik Smiljana, Dolenc Sonjo in Brili Jožeta. Zbor
krajevnih skupnosti pa je izvolil v komisijo naslednje
delegate:

Vukašinovič Milana, Jeras Ivana in Golob Jožeta
Predsednik komisije Plesnik Smiljan je delegate sezna-

nil, da je na seji zbora združenega dela prisotnih 46 dele-
gatov od skupaj 61.

Predsednik komisije Vukašinovič Milan je delegate
seznanil, da je na seji zbora krajevnih skupnosti prisotnih
29 delegatov od skupaj 31.

Predsednik družbenopolitičnega zbora je delegate
obvestil, da je prisotnih 18 delegatov od skupaj 25.

Predsednik skupščine je ugotovil, da so zbori sklepčni.

K 2. točki dnevnega reda:
Delegati so zapisnik prvega skupnega zasedanja

sprejeli z naslednjo pripombo:
— pri 9. točki — "Predlog sklepa o imenovanju sveta

za splošno Ijudsko obrambo in družbeno samozaščito"
se doda zadnja alinea v besedilu "predsednik koordina-
cijskega odbora za splošno Ijudsko obrambo in družbeno
samozaščito pri predsedstvu OK SZDL".

K 3. točki dnevnega reda:
Predsednik skupščine je delegate seznanil, da ja

skupščina prejela 4 delegatska vprašanja iz KS in 4 dele-
gatska vprašanja iz združenega dela.

Krajevna skupnost Koseze je postavila delegatsko
vprašanje v zvezi z razreševanjem problematike ogreva-
nja z zemeljskim plinom zaradi nenehnega naraščanja
cen in zahteve po izenačitvi cene uporabnikov toplote in
zemeljskega plina na nivoju mesta.

Krajevna skupnost Litostroj je postavila delegatsko
vprašanje v zvezi z gradnjo velikih in razkošnih stanovanj
v stanovanjski soseski Stara cerkev.

Krajevna skupnost Hinko Smrekar postavlja delegatsko
vprašanje v zvezi z nevzdržnim stanjem na Milčinski ulici,
ki ga povzroča velik promet, cesta pa ni asfaltirana, čeprav
stanovalci že več let plačujejo družbene dajatve.



Krajevna skupnost Milan Majcen je postavila delegat-
sko vprašanje v zvezi s postopkom izdajanja soglasja za
gostovanje mednarodnega zabavnega parka v Tivoliju v
okviru Zavoda Tivoli, ker se ne upoštevajo v zadostni
meri interesi in odločitve krajanov.

Konferenca delegacij št. 7 je postavila delegatsko
vprašanje v zvezi z združevanjem in uporabo sredstev za
odpravo barakarskih naselij.

Konferenca delegacij št. 34 je postavila tri delegatska
vprašanja, ki se nanašajo na:

— ukrepanje IS v zvezi s slabo založenostjo združe-
nega dela z repromateriali,

— pokrivanje izgube DO Petrol, TOZD Zemeljski plin,
— sprejete sklepe skupščin SIS o delegiranju dele-

gatov v zbore uporabnikov in izvajalcev, ki niso priprav-
Ijeni po enotnem principu, kar povzroča zmedo pri formi-
ranju konferenc delegacij.

K 4. točki dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev k predlogu sklepa je podala pred-

sednica skupščinske komisije za volitve in imenovanja.
Predsednik skupščine je delegate seznanil s pisnimi

pripombami konference delegacij Kmetijske zadruge
Medvode ter krajevnih skupnosti Preska in Milan Majcen.

Konferenca Kmetijske zadruge Medvode predlaga, da
se preko metode dela zagotovi sodelovanje odbora za
družbenoekonomske odnose oz. družbenoekonomski
razvoj ter komisije za spremljanje uresničevanja zakona o
združenem delu s konferenco delegacij za področje kme-
tijstva.

Krajevna skupnost Milan Majcen je menila, da krajevne
skupnosti niso enakomerno zastopane v skupščinskih
telesih.

Krajevna skupnost Preska pa je predlagala razširitev
števila članov odbora za urbanizem, stanovanjsko in
komunalno gospodarstvo in predlagala za člana tov.
Florjana Dolenca.

Zbori so sprejeli predlog sklepa v besedilu kot je bil
ob|avljen v skupščinskem gradivu in predlagali, da se
pripombe upoštevajo pri bodočih spremembah in dopol-
nitvah odloka o skupščinskih delovnih telesih.

K 5. točki dnevnega reda:
Pri tej točki dnevnega reda je tovarišica predsednica

skupščine delegatom predlagala, da skupno poslušajo
ekspoze predsednika izvršnega sveta k tej in naslednji
točki dnevnega reda. Delegati so se s predlogom stri-
njaii.

Predsednica skupščine je tudi predlagala, da
bi imenovali medzborovsko delovno skupino, ki naj bi do
naslednie seje pripravila zaključke in sklepe k tej točki
dnevnega reda.

V skupino so bili imenovani:
— Balaban Nenad iz zbora združenega dela,
— Durič Rasim iž zbora združenega dela,
— Domjanič Rudi iz zbora krajevnih skupnosti,
— Velkavrh Živko iz zbora krajevnih skupnosti,
— Kocjančič Jože iz družbenopolitičnega zbora,
— Gornik Karel iz družbenopolitičnega zbora,
— Hočevar Peter — član izvršnega sveta.
Pisne pripombe so posredovale naslednje konference

delegacij:
LEK št. 22 in 23, Litostroj št. 19, GIP — Ingrad Celje št.

31, KIT KZ Medvode št. 50, Litostroj št. 21 in Litostroj št.
18

in naslednje temeljne delegacije krajevnih skupnosti:
Medvode, Zgornja Šiška, Komandant Stane III,
Dolomitski odred, Komandant Stane II, Milan Majcen,
Koseze, Stanežiče-Medno, Šentvid, Edvard Kardelj,
Dravlie.

Iz pripomb, ki so jih posredovale posamezne delegacije
oziroma konference delegacij, in iz razprave na sami
skupščini povzemamo naslednje bistvene ugotovitve ozi-
roma predloge:

1. Ceprav je gospodarstvo v letu 1981 pa tudi v prvih
mesecih 1982 poslovalo v izredno zaostrenih pogojih, ki
so narekovali spremembe v obnašanju posameznih
subjektov, zlasti na področju razpolaganja z družbenim
dohodkom, je pri velikem številu organizacij združenega
dela še vedno prisotno neodgovorno obnašanje, ki se
kaže predvsem v tem, da ne spoštujemo prevzetih obvez-
nosti iz dogovorov, planov in drugih dokumentov, ki
usmerjajo naše aktivnosti za realizacijo skupno dogovor-
jenih nalog. Tako je ponekod še vedno premalo prisotno

dejstvo, da je izvoz nujnost, dalje da pomeni spoštovanje
samoupravnih sporazumov, ki urejajo medsebojna
razmerja posameznih organizacij združenega dela, nujen
predpogoj za zagotovitev normalnega poteka proizvodnje
in da pomeni spoštovanje dogovora o uresničevanju poli-
tike razporejanja dohodka in osebnih dohodkov krepitev
materialne osnove združenega dela. Delegati so zahtevali,
da se dosledno spoštujejo vse obveznosti na teh pod-
ročjih in da je nujno proti vsem tistim, ki se obnašajo
drugače, ustrezno ukrepati. To velja še posebej za krši-
telje dogovora o uresničevanju politike razporejanja
dohodka in osebnih dohodkov.

Posebej je bilo v razpravi poudarjeno vprašanje izsilje-
vanja s strani dobaviteljev repromateriala in surovin, pri
čemer zahteve po devizni participaciji in po združevanju
sredstev za investicije presegajo možnosti kupcev.
Vsekakor je skupna ugotovitev v tem, da prevladujejo
klasični kupoprodajni odnosi in da morajo tako delavci v
združenem delu kot tudi odgovorni organi v družbeni
politični skupnosti na različnih nivojih storiti veliko več v
smeri uveljavljanja resničnih dohodkovnih odnosov. To
bo pripomoglo tudi k temu, da ne bo prihajalo do zasto-
jev v proizvodnji, s čimer bomo lahko tudi realizirali
naloge, ki smo jih začrtali na področju izvoza.

2. V občini se pojavljajo praviloma eni in isti zgubaši,
pri čemer naj bi bili vzroki za izgube v teh organizacijah
združenega dela v večji meri objektivnega značaja, manj
pa slabe notranje organizacije, neurejenih dohodkovnih
odnosov znotraj organizacij združenega dela in slabega
poslovanja. Delegati zahtevajo, da se bolj podrobno
obravnava poslovanje vseh teh organizacij in zaostri
odgovornost. Posebej je bilo opozorjeno na obračuna-
vanje amortizacije po novih predpisih, ki bo imelo za
Dosledico. da se bo še nekaj organizacij združenega dela
znašlo v slabšem položaju.

3. Zelo kritični so bili razpravljalci glede rasti sredstev
za skupno in splošno porabo in ob tem poudarjali
nujnost odločanja delavcev v združenem delu o usodi
presežkov, zlasti samoupravnih interesnih skupnosti
družbenih dejavnosti. Menili so, da je potrebno vse
presežke vračati gospodarstvu, ker bo tudi to pripomoglo
h krepitvi njegove reproduktivne sposobnosti.

Nadalje so opozarjali na premajhno pripravljenost
organizacij združenega dela v negospodarstvu, da bi v
večji meri iskali notranje rezerve za boljše poslovanje in s
tem za zmanjšanje stroškov ter obsega potrebnih
sredstev. Kot negativno so delegati ocenili hitrejšo rast
zaposlovanja v negospodarstvu kot v gospodarstvu v letu
1982, čeprav gre pri tem v pretežni meri za novo zapo-
slovanje ob usposobitvi objektov iz samoprispevka II.
Podobna pripomba velja tudi za investicije v negospodar-
stvu, ki so hitreje naraščale kot pa v gospodarstvu.

4. Veliko je bilo pripomb in predlogov na tisti del
poročila, ki govori o realizaciji nalog na področju
komunalnega in stanovanjskega gospodarstva. Zaradi
izpada sredstev na teh področjih ni bila realizirana cela
vrsta nalog, pa tudi odgovori, ki jih zlasti krajevne
skupnosti dobivajo s strani ustreznih organov
družbenopolitične skupnosti ali komunalne skupnosti, le-
teh ne zadovoljujejo, ker so preveč pavšalni in ne naka-
zujejo konkretne rešitve. Ob tem so delegati dajali
konkretne predloge o urejanju posameznih vprašanj s
področja urejanja cest, kanalizacije, postajališč mest-
nega potniškega prometa, vodovodov, ipd.

Se posebej so delegati zahtevali, da podvzamemo vse
ukrepe za zagotovitev realizacije plana na področju
stanovanjske izgradnje, pa tudi za sanacijo nekaterih
odprtih vprašanj (npr. sanacija plinskih instalacij,
sanacija slabo izoliranih objektov itd.).

5. Pripombe delegatov se nanašajo tudi na poročilo kot
tako, in sicer v tem smislu, da je še vedno preobsežno in
preveč strokovno ter zelo pozno obvešča delegate o
aktualnih dogajanjih. . , - • • .

K 6. točki dnevnega reda: '
Tovarišica predsednica skupščine je prisotne obvestila,

da so pripombe posredovale naslednje temeijne delega-
cije in konference delegacij: KD LEK, št. 22 in 23, KD
Litostroj št. 19, KD Integral št. 36, KD Litostroj št. 21,
KD Energetika št. 3, KS Litostroj, KS Medvode, KS
Komandant Stane III, Bratov Babnik, Komandant Stane
II, Milan Majcen, Koseze, Stanežiče-Medno, Gameljne-
Rašica, Šentvid, Preska, Edvard Kardelj.

Stališča sta posredovali tudi OK SZDL in OS ZSS.
V razpravi pa sta sodelovala tudi delegat KD DO

Energetika št. 3 in delegat KS Edvard Kardelj.



Iz zapisnikov posameznih konferenc delegacij in dele-
gacij krajevnih skupnosti ter iz razprave povzemamo
naslednje konkretne predloge:

— v 3. členu osnutka "dogovora" je potrebno prikazati
tudi dosedanje planirane številke ter jasneje opredeliti,
kaj predvidene spremembe pomenijo za celo občino,

— poglavja I., II., III., IV. in V. bi se morala bolj kon-
kretno opredeliti glede na opredelitev IX. poglavja,

— v členih 5., 10. in 12. so nerealno postavljeni cilji,
saj gospodarstvo ob obstoječi razdelitvi dohodka
planiranih ciljev ni sposobno doseči,

— v predzadnji odstavek 23. člena IV. poglavja naj se
vnese tudi "vzdrževanje vozil", saj je le-to sestavni del
prevoza potnikov,

— v poglavju V. Energetika naj se dopolni 22. člen:
Interesna skupnost za energetiko Ljubljana, Komupal-

na skupnost Ljubliana in SIS elektrogospodarstva Slove-
nije bodo zagotovile sredstva in primarno energetsko
gorivo za energetski vir sistema daljinske oskrbe s
toplotno energijo (Toplarna Šiška), za pripravo obsto-
ječega omrežja za distribucijo zemeljskega plina in pol-
nilnico tekočega naftnega plina.

— v poglavju XI. Stanovanjsko in komunalno gospodar-
stvo

B. Komunalno gospodarstvo tč. 2 — 44. člen Toplotna
energija, Plin naj se spremenita:

TOPLOTNA ENERGIJA
DO Energetika, TOZD Komunalna energetika Ljubljana
a) energetski viri:
— Toplarna Šiška — II. etapa II. faza
— Toplarna Šiška — komunalna oprema zemljišča
b) primarno vročevodno omrežje
— Stegne — IMP (35/C-1902)
— Avtomontaža — Stegne, odsek: Servisna cesta-

Stegne (35/C-717)
— TOŠ — Stegne — odsek: preko obvoznice 35/C-

1900)
— TOŠ — Stanežiče — odsek: Hafnerjeva —

Prušnikova (35/C-3300)
c) sekundarno omrežje '
— sekundarno vročevodno omrežje. za usmerjeno

stanovanjsko gradnjo
VREDNOST: 2,016.000.000 din
Op.: Investicije povzete iz osnutka temeljev plana

1982—1985 DO Energetika, TOZD Komunalna energetika
Ljubljana

PLIN
DO Energetika, TOZD Plinarna .
a) energetski viri:
— odkup in komunalna ureditev zemljišča za razširitev

plinarne ob Verovškovi cesti
— postrojenje za proizvodnjo mešanega plina v

plinarni ob Verovškovi cesti
— dokumentacija za rezervoarski prostor za

uskladiščenje utekočinjenega zemeijskega plina
b) primarno plinsko omrežje
— RP za ŠS 12 in napajalni plinovod
— RP Žibert na primarnem plinovodu za zemeljski plin
— priprava obstoječega omrežja za distribucijo zemelj-

skega plina
c) sekundarno plinsko omrežje:
— sekundarno plinsko omrežje za usmerjeno

stanovanjsko gradnjo
VREDNOST: 157.700.000 din
Op.: Investicije povzete iz osnutka temeljev plana

1982—1985 DO Energetika, TOZD Plinarna

DO ENERGETIKA, TOZD BUTAN PLIN -" .
a) energetski viri
— polnilnica tekočega naftnega plina
VREDNOST: 85.025.000 din
Op.: Investicije povzete po osnutku temeljev plana

1982 — 1985 DO Energetika, TOZD Butan plin,
— 15. in 33. člen je potrebno usklacjiti,
— Kdhkretneje bi bilo potrebno opnredeliti vsebinsko in

finančno povezovanje urejanja Tivolija, Rožnika in
Koseškega bajerja ter vključiti tudi Zavod Tivoli,

— potrebno bi bilo vnesti reševanje oziroma gradnjo
otroškega igrišča pri VVZ Rezke Dragarjeve,

— opredeliti bi bilo potrebno izgradnjo vodnega
bazena za potrebe požarnega varstva v KS Preska in
adaptacijo gasilskega doma v Preski,

— v 3. členu je realna rast družbenega proizvoda 2,5
postavljena preveč optimistično. _ . .

— k 22. členu: Kdaj se bomo nehali zavzemati in
deklarativno reševati. kdaj bo kaj konkretnega storjeno?

— člen 29: Razvoj športnorekreacijskih centrov — do
leta 1985 bi bilo potrebno oskrbeti Šmarno goro s pitno
vodo.

— člen 44: Vodovod — Kje je povezava IC ONZ, vedno
so samo obljube. Tacen in Šmartno sta sama zgradila
vodovod in "IC ima premočno porabo za naše kapa-
citete"

Ta člen navezati na člen 47. Pred izgradnjo in rekon-
strukcijo cest Tacen (most) — Vikrče in Tacenske ceste
(od Miheličeve do mostu) je nujno prej izvršiti vodovod-
no povezavo z mestnim vodovodom za IC ONZ.

— člen 108: Kaj je občina Šiška naredila v zvezi s
podpisanim samoupravnim sporazumom o varstvu Save,
ki ie bila tudi ena od podpisnikov 50 občin.

Poleg gornjih konkretnih pripomb so delegacije in
konference delegacij posredovale še naslednje splošne
pripombe:

— kako je zamišljen 50% samoprispevek (udeležba)
občanov pri financiranju komunalnih naprav v naseljih in
pri izvedbi programov krajevnih skupnosti,

— stopnja uvoza je preoptimistično planirana,
— v "dogovoru" bi bilo potrebno vgraditi opredelitev

lastne politike tebnološkega razvoja, določila zakona o
razširjeni reprodukciji in določila o sprotnem prilagajanju
le-tega tekoči gospodarski situaciji,

— rekonstrukcija ceste na Svetje v povezavi z
dograditvijo Ostrovrharjeve ceste ni precizirana,

— v "dogovoru" za področje kmetijstva bi bilo
potrebno točko opredeliti, kateri kompleksi in v kakšni
meri se bodo puščali zaraščanju,

— v "dogovor" bi bilo potrebno vnesti gradnjo
osnovnošolskega objekta, financiranega iz samoprispev-
ka III v KS Bratov Babnik.

— v "dogovoru" je premalo poudarka na proizvodnji in
storilnosti,

— preslabo je predstavljeno področje ekonomskih
odnosov s tujino,

— nedorečeno je financiranje delovanja delegatskega .
sistema v krajevnih skupnostih,

— neusklajena so določila o mestnem in obmestnem
potniškem prometu s pozitivno zakonodajo na tem
področju.

— več pozornosti je potrebno posvetiti razvoju drob-
nega gospodarstva,

— zasledovati kontinuiteto izvajanja dogovorjenih
smernic na področju izvajanja COŠ,

— konkretizirati zagotavljanje prostorskih pogojev za
delovanje delegatskega sistema v krajevnih skupnostih,

— nakazati rešitev problema javnega prevoza in
osnovne preskrbe prebivalstva v KS Stanežiče-Medno,

— uskladiti dinamiko stanovanjske izgradnje z
dinamiko izgradnje komunalne infrastrukture.

Po končani razpravi so vsi trije zbori skupščine sprejeli
osnutek dogovora s tem, da se pripombe posredujejo
predlagatelju, da jih upošteva pri pripravi predloga ozi-
roma obrazloži. v kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

K 7. točki dnevnega reda:
Uvodoma je predsednica skupščine delegate seznanila s

pripombami, ki so jih posredovale krajevne skupnosti,
izvršni svet. Komunalna skupnost Šiška ter konferenca
delegacij KZ Medvode, v zvezi s sistemom programiranja
dela skupščine. Poudarila je, da bodo podvzeti vsi
potrebni ukrepi, da bi za leto 1983 program dela sprejeli
pravočasno in to že do decembra, prav tako pa zagotovili
usklajenost programa do konca leta s programi
družbenopolitičnih organizacij občine Ljubljana-Šiška.

Nadalje je delegate obvestila o pisnih pripombah
krajevnih skupnosti, združenega dela, izvršnega sveta in
SIS.

Krajevna skupnost Komandanta Staneta lll je
predlagala, da se upošteva program dela skugščine
SFRJ, krajevna skupnosf Milan Majcen pa se je zavzefa
za obravnavo problematike črnih gradenj in reševanja
barakarskih naselij. Krajevna skupnost Pirniče je predla-
gala čimprejšnjo obravnavo novelacije urbanističnega
načrta Medvod. Konferenca delegacij KZ Medvode je
predlagala obravnavo problematike o poteku jesenske
setve. Nadalje je predsednik delegate seznanil s pred-
logom komunalne skupnosti za obravnavo problematike
industrijske cone v naši občini ter uresničevanju SAS o
zagotavljanju sredstev za izgradnjo cest na območju
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občine. Po predlogu IS naj bi program zajel tudi proble-
matiko zavoda Hale Tivoli ter uresničevanje dogovora o
družbenem usmerjanju razporejanja dohodka, odločbo o
komesaciji v KS Pirniče in odlok o melioraciji ob potoku
Gameljščica.

Predsednica skupščine je delegate seznanila tudi s
temami, ki bi jih občinska skupščina obravnavala iz
programa dela republiške skupščine do konca julija 1982.
Tako na| bi obravnavali problematiko uresničevanja
zdravstvenega varstva v občini upoštevajoč pri tem tudi
republiško gradivo, ter predlog zakona o spremembah in
dopolnitvah zakona o delovnih razmerjih in predlog
sprememb in dopolnitev zakona o zaposlovanju in
zavarovanju za primer brezposelnosti.

Skupščina bo v mesecu juniju obravnavala tudi
poročila pravosodnih organov.

Delegati so predlog programa s predlaganimi pripom-
bami in dopolnitvami sprejeli in soglašali z usmeritvijo,
da so gradiva za široko delegatsko bazo v povzetkih in v
razumljivem, poljudnem jeziku.

K 8. točki dnevnega reda:
Uvodoma je predsednica skupščine delegate obvestila,

da je ustanovitev operativnega odbora utemeljena na
podlagi 18. člena Sporazuma o ustanovitvi, nalogah in
organiziranosti skupnosti za izvedbo enotnega programa
Ijubljanskih občin za gradnjo objektov iz samoprispevka
III.

Zbori so brez pripomb soglasno sprejeli predlog
sklepa.

K 9. točki dnevnega reda:
Delegati so brez pripomb soglasno sprejeli:
a) predlog sklepa o izvolitvi sodnikov temeljnega

sodišfca v Liubljani in izvolili naslednje sodnike:
Darka JERŠETA, Katjo PEČE, Marušo PRIMOŽlC in

Savo SAMEC;
b> predlog o imenovanju delegata in imenovali

naslednie delegate v:
— Svfit VV2 NAJDIHOJCA — Milico Štular
— Svet VZ Fran Milčinski Smlednik — Borisa Tavčarja
— Svet OŠ Dravlje — Natašo Jakič
— Svet srednje šole tehniških strok — Litostroj —

Antona Kocjančiča
— Svet za splošno Ijudsko obrambo in družbeno samo-

zaščito — Jožeta Brezovška iz Zbora krajevnih skupnosti '
— Zdenko Korelc iz zbora krajevnih skupnosti
— Alojza Ivančiča — iz Družbenopolitičnega zbora;
— Konferenco delegatov, ki delegira delegate v skup-

ščino skupnosti samoprispevka III
— Aleksandra Boleta, Ljudevita Pevca in Marjeto

Premk
— Operativni odbor za izvedbo samoprispevka III —

Cirilo Skvarča;
c) predlog sklepa o razrešitvi in imenovanju:
— v koordinacijskem odboru družbenega sveta za

družbeni razvoj se razreši Karel Gornik in imenuje Božo
Kovačič

— v koorainacijskem odboru družbenega sveta za
družbenopolitične odnose se razreši Majda Lenič in ime-
nuje Anton Gerbec.

B — Predlog sklepa o razrešitvi direktorja in imeno-
vanju direktorja Zavoda za družbeno planiranje Ljubljana:

načelno pripombo je posredovala delegacija krajevne
skupnosti Komandanta Staneta II, ki je mnenja, da ni
potrebno odpirati novega delovnega mesta namestnika
direktorja.

Predsednica skupščinske komisije za volitve in imeno-
vania )e poiasnila, da ne gre za odpiranje novega delov-
nega mesta, temveč za kadrovsko imenovanje na že
obstoječo delovno mesto.

Delegati so soglasno razrešili Ivana Novaka in kot
direktorja imenovali Gregorja Brkopca.

Imenovanje Rade Perovšek za namestnika direktorja
Zavoda je bilo sprejeto z dvema vzdržanima glasovoma v
zboru krajevnih skupnosti.

K 10. točki dnevnega reda:
Vsi tri|e zbori občinske skupščine pooblaščajo

delegate:
1. da glasujeio brez pripomb za:
— spreiem odlokov pod 6. in 7. točko
— sprejem predloga sklepa pod 8. točko
— sprejem programa dela pod_ 9. točko dnevnega reda

in

— sprejem kadrovskih rešitev pod 10. točko
2. da glasujejo za sprejem gradiva pod 3. točko dnev-

nega reda, s pripombami:
— da bi v bodoče pripravili takšno gradivo, iz katerega

bi bil razviden celovitejši vpogled v gospodarstvo in
situacijo ne le v Ljubljani, temveč tudi položaj posamez-
ne občine,

— da poročilo pomanjkljivo obravnava tiste dejavnosti,
glede katerih so delovni Ijudje in občani poverili dolo-
čene pristojnosti mesfu Ljubljani kot posebni
družbenopolitični skupnosti,

— da je potrebno poročilo v točki II/4 dopolniti, kajti
tudi v Šiški je že bil sprejet kmetijski prostorski del
družbenega plana občine.

3. da glasujejo za sprejem gradiva pod 4. točko
dnevnega reda s pripombo, da bi bilo v mestu Ljubljana,
kot posebni družbenopolitični skupnosti potrebno posto-
poma izdelati posebno metodologijo spremljanja uresni-
čevanja planskih dokumentov. S tem bi udeleženci pri
izva|an|u nalog preverjali In ocenjevali lastno uspešnost,
strukturno udeležbo in druge oblike izvajanja in
izpolnjevanja nalog iz planskih dokumentov.

4. Skupščina pooblašča delegacijo, da glasuje o
predlogu odloka o poslovnem času, če bodo z odlokom
soglašale tudi delegacije drugih občin. V kolikor bi bile
naše pripombe identične pripombam podanim s strani
drugih občin. pa pooblašča delegacijo, da eventuelno
skupaj z drugimi delegacijami oblikuje amandma.

- 5. Da postavijo naslednje delegatsko vprašanje:
"Kdaj in kako se bo rešilo vprašanje prehoda za pešce

na Dolenjski cesti pri strelišču "Krim". Ker je v bližini
osnovna šola "Oskar Kovačič", se v tem predelu pripeti
vsak drugi dan prometna nesreča. V tej nesreči je skoraj
vedno udeležen šoloobvezni otrok."

V delegacijo za sejo zbora občin Skupščine mesta
L|ubljane so bili imenovani:

Kolarek Stjepan, Velkavrh Žj^Jio, Jeras Ivan iz zbora KS
Gorjanc Ludvik iz zbora združenega dela

Košuljandič Eva, Krušič Tone iz družbenopolitičnega
zbora.

Seja je bila zaključena ob 19.15 uri.

Vodja skupne strokovne službe
skupščine občine . .
Ljubljana-Šiška
Drago Primc, l.r.

Predsednik
skupščine občine

Ljubljana-Šiška
Anka Tominšek, l.r.


